
                                                                                                                              D.20,01.2020 
 
Referat af bestyrelsesmøde d. 14.januar 2020 kl. 17-18,15 
 
Sted: Hos Carl Erik 
 
Efter mødet blev afholdt et lille nytårstaffel med spisning sammen med vore bedre halvdele. 
Blev afsluttet ca. kl. 21. 
 
Til stede: Carl Erik Jensen, Pia Fog, Jørgen Lindskov, Kurt A. Michaelsen, Kurt Alling 
Nielsen, Kent Sørensen og Inge Als Christiansen. 
 
Fraværende med afbud: Ivan Andersen, Lena Blicker, Morten Kristensen, Poul Israelsen 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af referent/ordstyrer 
2. Godkendelse af dagsordenen 
3. Siden sidst v. Pia og (Poul) 
4. Økonomi v. Carl Erik 
5. Planlægning af generalforsamling lørdag d. 4.april kl. 9-14 
6. Parkinsonskolen. Byd ind!!! samt Kurt Allings forslag uddybes. 
7. Winge-projekt-fortsat. 
8. Næste møde  
9. Eventuelt 

 
Ad 1. Valg af referent/ordstyrer 
Referent: Valgt Inge 
Ordstyrer: Valgt Jørgen 
 
Ad 2. Godkendelse af dagsordenen. 
Godkendt. 
 
Ad 3. Siden sidst v. Pia og (Poul) 
 
Pia: 
 
.  Direktør for Parkinsonforeningen Astrid Blom deltager i 
   Generalforsamlingen den 4.april. 
.  Gitte Blanck arbejder med at oprette pårørende grupper i Nord. 
   Mål: At der arbejdes i små grupper f.eks. 4 i hver gruppe.. 
   Der bliver opslag på hjemmesiden, i Parkiposten- samt i de lokale blade.. 
   Vedr. Foldere om Pårørende grupper. De skal selv lave folderne. -Vi distribuere breve til   
   Klubberne, sørger for videre formidling. 
.  Pia orienterede igen om et tilbud: Parkinson og Kommunikation, som Taleinstituttet i  
   Aalborg står for den 15.januar på Taleinstituttet, Borgmster Jørgensensvej 2B,9000 
   Aalborg.P.g.a. julen m.m.var annonceringen ikke nået ud til 
   Klubberne. Flere bestyrelsesmedlemmer gav udtryk for, at de ville komme til det gode  



tilbud. 
I september vil der komme et tilbud om et mindre kursus forløb vedr. taleproblemer for 
Parkinsonramte. Dette tilbud vil bl.a. blive annonceret via Parkiposten Nordjylland. 
 
Ad 4. Økonomi ved Carl Erik  
Carl Erik redegjorde for økonomien, som var tilfredstillende.. Blev taget til efterretning af 
bestyrelsen. 
 
Ad 5. Planlægning af generalforsamlingen lørdag den 4.april kl. 9,30 -14 
Liselund Ældrecenter, Hyttel Sørensens Vej, Vodskov er bestilt. 
 
Program for dagen: 
 
Kl. 9,30  10 Velkomst v. Formand Pia Fog 
 - 10,00- 10,40 Indlæg ved Direktør Astrid Blom 
 - 10,40 – 11 ”Strække ben pause” 
 -.11,00- 11,30 Underholdning v. ? Kurt Alling sørger for at skaffe underholdning: 
 Gertrud med harmonika. Kurt er ved at få en aftale med hende.Andet forslag evt. Jens Stage. 
 - 11-30- 13 Generalforsamling 
 - 13,15- 14 Frokost, -og Tak for i dag.     
                                                                                                                                                  
Pia eller Poul bestiller maden på Plejehjemmet. 
 
Bestyrelsen evt. m. flere, - kommer kl..9. Til opstilling af borde m.v. 
 
Dagsorden til generalforsamlingen følger, -herunder pris for deltagelse: 60 kr. pr. 
person(frokost m.m.) Betales ved indgangen. Deadline for tilmelding: 30.3.20 til Carl Erik 
Jensen på tlf. 81 71 84 86 Mail: caej@stofanet.dk 
Forslag til generalforsamlingen skal senest den 18.marts være indsendt pr. mail til formanden 
Pia Fog. 
 
På det kommende bestyrelsesmøde fremlægger Pia Fog: Årsberetningen for bestyrelsen.. 
På det kommende bestyrelsesmøde fremlægger Carl Erik: Revideret Årsregnskab, 
underskrevet af revisor for foreninengen, -.samt forslag til budget for 2020,- herunder forslag 
til kontingent. 
 
På valg i lige årstal er: 
Inge Als Christiansen.- Ønsker ikke genvalg. Er villig til at opstille som suppleant.. 
Lena Blicker. 
Carl Erik Jensen.- Er villig til genvalg.. 
Kent Sørensen. Ønsker ikke genvalg. 
 
Valg af suppleanter – (nyvalg hvert år) 
Kurt Alling er villig til genvalg som suppleant. 
Jørgen Lindskov er villig til valg til bestyrelsen. 
 
 
 



Ad 6. Pia ønsker et forslag mere til vores Parkinsonskole. Byd ind !!!                          
Kurt Allings forslag uddybes. 
Kurt Allings forslag aksepteret. Pia og Jørgen hjælper med at få forslaget sat i søen. 
Det bliver til efteråret. 2020. 
 
Den 6.1.20 udsendte Kurt Alling en redegørelse om: Erfaringer med mandegrupper. 
Blev udsat til næste møde. 
 
Ad 7. Winge-projekt-fortsat 
Vi arbejder videre på projektet. 
Blev udsat til næste møde.. 
 
Pia orienterede om at Brønderslev kommune, har etableret samarbejde med Handicap 
organisationerne. Ønskes:mere dialog mellem Kommune og handicaporganisationerne.       
Kurt C. Michaelsen deltager i et fælles møde d. 21.1.2020. 
 
Ad 8. Næste møde – senest 3 uger før generalforsamlingen, - den 3.marts 20 20 kl. 19 
hos Pia Fog. 
 
Ad. 9. Eventuelt 
Intet nyt 


